
 

 Møte 17. Januar 2018 
 

 

Møtested: Elingaard 

Møteleder: Lise Frydenberg (president) 

Program: Klubbkveld m/opptak av Margareta Andres som medlem 

 

Lise gratulerte først Jon Harald med fylte 70 år og ønsket spesielt velkommen til Margareta 

Andres som skulle tas opp som medlem 

 

Kveldens innhold: 

 

 Praktisk informasjon 

 Opptak av Margareta Andres 

 Klubbens prosjekter 

 

Praktisk informasjon: 

 

Møte 31.01.18 med tema «Sosiale Medier» skal avholdes på Østfold Fagskole: 

 

 Frammøtetid: 18:30 

 Varighet: ca 2 timer 

 Inngang: Inngang tvers overfor hovedinngang på Cowi 

 Adresse: Kobberslagstredet 1 

 

Kvelden tar sikte på å gjøre medlemmene bedre i stand til å mestre sosiale medier 

 

Opptak av Margareta Andres: 

 

Lise stod for prosedyren. Margareta og Thomas (hennes fadder) kom opp. Thomas presenterte 

Margareta kort og Lise ønsket velkommen samt overrakte plakett med Rotarys mål og festet 

Rotarys nål på henne 

 

Klubbens prosjekter: 

 

Klubben har endel prosjekter og det er Jarle som nå er leder for prosjektkomiteen, det ble 

henvist til både «Prosjekt Yrkesutdanning» (Jarle) og «Prosjekt Lokalsamfunnsutvalg» 

(Helge). Lise mente imidlertid klubben ikke denne kvelden burde befatte seg så mye med 

disse prosjektene, men heller diskutere «Afrikaprosjektet».  

 

Afrikaprosjektet er et engasjement som klubben har fattet interesse for. Det er vårt nye 

medlem Margareta som driver et prosjekt i Kenya utenfor en by som heter Eldoret. Prosjektet 

er et uavhengig bistandsprosjekt for å gi skole, hus og helsehjelp for det geografiske området. 

 

 

 

 



Det ble en diskusjon rundt hvordan klubben kunne bidra, forøvrig ble det ytret ønske om et 

velegnet navn på prosjektet. De som i første omgang skal delta i en prosjektgruppe er: 

 

 Tord 

 Thomas 

 Reidar 

 Elisabeth 

 

Margareta ga uttrykk for at prosjektet i første rekke burde favne følgende elementer: 

 

 Skaffe penger i forhold til bygging av hus 

 Skaffe klær og spesielt sko 

 Samarbeid med den lokale Rotaryklubben 

 

Det ble diskutert hvordan en kunne bidra med bygging av hus idet klubben har slik ekspertise 

samt hvordan vi best kunne organisere oss. 

 

Det ble foreslått at det ble laget mål og aktiviteter samt hvordan dette skulle følges opp. I 

tillegg ble det foreslått å undersøke hvordan vi kunne skaffe penger i Rotarysystemet. (noe 

spesielt i forholdet «klubb hjemme vs klubb ute» og samarbeidet dem imellom 

 

Margareta reiser til Kenya nå og kommer tilbake i mars 

 

 

 

 

 

 

Jostein Gjerløv 

sekretær 

 


